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Αθήνα 20/05/2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού

 

ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η ανακατασκευή των ταρτάν στίβου, τόσο στο Δημοτικό Στάδιο 
Μυτιλήνης όσο και στο Στάδιο “Κώστας Κεντέρης” της Καλλονής » 

Κυρία Υπουργέ,

Σχεδόν δύο χρόνια πέρασαν από  τις περιβόητες μελέτες ανακατασκευής του στίβου στις
περιοχές «Ταρλά» και «Κώστας Κεντέρης», όπως μας ενημέρωσαν  κάτοικοι της Λέσβου,
μετά  από επικοινωνία τους μαζί  μας.  Ο λόγος αφορά στην ανακατασκευή των ταρτάν
στίβου, τόσο στο Δημοτικό Στάδιο Μυτιλήνης, όσο και στο Στάδιο «Κώστας Κεντέρης» της
Καλλονής.

Οι  ας άνω κάτοικοι,  φέρνουν ξανά στην επιφάνεια  ένα ακόμα ξεχασμένο,  πλην όμως,
αναγκαίο  αθλητικό  έργο,  στην  Περιφέρεια  του  Βορείου  Αιγαίου,  που  ως  περιοχή  της
πατρίδας μας έχει να παρουσιάσει πάμπολλες αθλητικές επιτυχίες του στίβου, όχι μόνο
στην Ελλάδα, αλλά και διεθνώς. Δυστυχώς, εκείνο που παρατηρείται, όπως μας τόνισαν οι
ως άνω, είναι μια διαχρονική κωλυσιεργία, ως προς την ανακατασκευή των ταρτάν από τη
μεριά της  Πολιτείας, αλλά και από την πλευρά των δύο Δήμων, Μυτιλήνης και Δυτικής
Λέσβου, λόγω της έλλειψης υπαλλήλων στις τεχνικές υπηρεσίες των δύο Δήμων. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται η κ.  Υπουργός

Προτίθεσθε να προχωρήσετε στην ανακατασκευή των ταρτάν στίβου, τόσο στο Δημοτικό 
Στάδιο Μυτιλήνης, όσο και στο Στάδιο «Κώστας Κεντέρης», της Καλλονής; Αν ναι, πότε 
προγραμματίζετε να έχει ολοκληρωθεί το συγκεκριμένο έργο;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
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